

免费 NYC 奖学金账户， 为大学梦和职业培训储蓄资金！



所有在纽约市公立学校（包括参与计划的特许学校）**上幼儿园、一年级和二年级的学生**，均可参加 NYC Kids RISE 大学储蓄计划 (Save for College Program)! * 家庭收入和移民身份不影响参与资格。符合条件的学生将自动参加该计划，除非他们的家长或监护人选择不参加。

学生们将获得一个内有100美元初始资金的免费NYC奖学金账户(NYC Scholarship Account)。随着时间的推移，您有机会为孩子的账户获得更多资金。** 组织、企业、社区可通过“社区奖学金”向部分学生群体的 NYC 奖学金账户捐款。

此账户中的资金可以用于支付大学和职业培训的各种费用，如学费、手续费和教材等。对于孩子的 NYC 奖学金账户：

- 您无需存款
- 您无需提供自己的社会保障号码 (Social Security Number, SSN)、个人纳税识别号 (Individual Taxpayer Identification Number, ITIN)、银行账户或信用卡信息



了解更多信息：

- 咨询您孩子的学校
- 拨打 NYC Kids RISE 热线电话 833-543-7473，以您首选语言了解更多信息
- 发送邮件至 info@nyckidsrise.org
- 访问 nyckidsrise.org

NYC Kids RISE 携手纽约市公校系统 (NYC Public Schools) 和纽约市共同管理该大学储蓄计划。

*在第 30 地理学区 39 所试点学校就读的所有幼儿园到五年级的学生都可参加该计划。

**幼儿园学生以及在本学年新参加大学储蓄计划的其他合格学生的家长及监护人，

可从一月起激活并查看其孩子的 NYC 奖学金账户。

Free NYC Scholarship Accounts with money for college and career training!



Every kindergarten, first grade, and second grade student enrolled in NYC public schools, including participating charter schools, can participate in the NYC Kids RISE Save for College Program!* Family income and immigration status do not affect eligibility. Eligible students are automatically enrolled unless their parents or guardians choose not to participate.

Students receive a free NYC Scholarship Account with an initial \$100. There are opportunities to get more money for your child's account over time.** Organizations, businesses, and neighbors can contribute money to groups of students' NYC Scholarship Accounts through Community Scholarships.

Money in this account can be used to pay for a variety of college and career training expenses such as tuition, fees, and textbooks. For your child's NYC Scholarship Account:

- You do not need to deposit money
- You do not need to provide a Social Security Number (SSN), Individual Taxpayer Identification Number (ITIN), bank account, or credit card information



Learn more:

- Talk to your child's school
- Call the NYC Kids RISE hotline at 833-543-7473 for information in your language
- Email info@nyckidsrise.org
- Visit nyckidsrise.org

NYC Kids RISE manages the Save for College Program in partnership with NYC Public Schools and the City of New York.

**Every kindergarten through fifth-grade student in the 39 pilot schools in geographic District 30 can participate.*

***Parents and guardians of kindergartners, and other eligible students who are new to the Save for College Program this school year, will be able to activate and view their child's NYC Scholarship Account starting in January.*